
Toezeggingenlijst cie BZ 16 mei 2017

Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum

cie. BZ, 18 april 

2017

2017-

04/51

Fietsendiefstal 

stationsgebied 

Ph denkt dat de camera tijdens de proefperiode van 1 juli tot 

en met 1 december 2016 op openbaar terrein heeft gehangen. 

Ph komt hier op terug. 

De camera heeft gedurende 1 juli tot 9 december 2016 gehangen 

op het terrein van prorail.

Romeyn Afgehandeld.

cie. BZ, 18 april 

2017

2017-

04/50

Bestuurlijke reactie op 

brief 

Rekenkamercommissie 

over onderzoeken 

doelmatigheid en 

doeltreffendheid artikel 

213a Gemeentewet

Ph zegt toe de commissie in september te informeren over 

een plan van aanpak. 

Plan van aanpak is in voorbereiding. Dellemijn September 2017

cie. BZ, 18 april 

2017

2017-

04/49

Voortzetting regionale 

samenwerking NHN en 

Ontwikkelingsbedrijf NHN

1. Ph komt schriftelijk terug op de vraag van Heiloo Lokaal wat 

de consequenties zijn voor de dochterbedrijven. 2. Ph zal de 

suggestie aan het ONHN doen om in de verslaglegging 

nadrukkelijker op te nemen wat het ONHN voor de 

verschillende regio’s en gemeenten doen. 3. Ph zal inzage 

geven wat voor dienstreizen er door het ONHN naar Amerika 

worden gemaakt. 4. Ph neemt de opmerkingen over het 

taalgebruik in het rapport mee naar het ONHN. 5. Ph komt 

schriftelijk terug op de vraag van het CDA over hoe het gaat 

met nieuwe aandeelhouders.

Zie bijgaand memo van ph Dellemijn met antwoord op de 

toezeggingen.

Dellemijn 1.3.5. afgehandeld, 2. en 

4. loopt

cie. BZ, 13 

december 2016

2016-

12/48

Deregulering Zegt toe om binnen een paar maanden een bespreeknotitie 

aan de commissie aan te bieden met hierin een planning voor 

de raadsinformatieavonden over o.a. deregulering 

opgenomen.

Op 3 februari 2017 is via het weekbericht een memo gestuurd met 

een planning voor de raadsinformatieavonden over o.a. 

deregulering. Tijdens de vergadering van de fractievoorzitters op 27 

februari 2017 is geconstateerd dat er geen verdere behoefte is aan 

deregulering gelet op de besluitvorming van de APV en de 

hondenbelasting. Dus dit punt komt te vervallen.

Romeyn Afgehandeld.

cie. BZ, 22 

november 2016

2016-

11/47

RAUM Gaat bij de griffie na of er alsnog een bijeenkomst 

georganiseerd kan worden om in breder verband na te denken 

over toekomstige ontwikkelingen. 

Voor het RAUM is vorig jaar een procesplan opgesteld. Hiermee 

wordt richting gegeven aan toekomstige ontwikkelingen. Op dit 

moment werkt het RAUM met een taskforce hard aan een 

programma van eisen (PvE). Nadat dit PvE is vastgesteld door het 

bestuur, is het misschien een goed moment om de cie in breder 

verband te informeren over de ontwikkelingen.

Dellemijn 2e kwartaal 2017

Raad, 7 november 

2016

2016-

11/43

Programmabegroting 

2017 - BUCH

Als Heiloo uit de pas gaat lopen ten aanzien van de 

kengetallen in BUCH verband dan zal de ph daar aandacht 

aan geven.  

Op dit moment (02-03) is er nog geen actie nodig. Opdam nog geen actie nodig

Raad, 7 november 

2016

2016-

11/41

Programmabegroting 

2017 - WOZ 

waardenloket

Heiloo zal uiterlijk 1 januari 2017 aansluiten bij het WOZ 

waardenloket. De ph zal de raad informeren waarom 

aansluiting nog niet heeft plaatsgevonden. 

ILandelijke Voorziening WOZ De gemeente Heiloo is op dit moment 

bezig om een technische koppeling voor de Landelijke Voorziening 

WOZ (LV WOZ) te realiseren. Yenloo is de partij die de technische 

koppeling genereert zodat de gemeente Heiloo hier gebruik van kan 

maken bij de aansluiting. Het streven is om aan te sluiten op de LV 

WOZ rond 1 juli 2017. Zie ook memo WOZ waardenloket cie BZ 14 

februari 2017.

Dellemijn 2e kwartaal 2017

Cie. BZ, 31 

oktober 2016

2016-

10/40

Programmabegroting 

2017 - Verlichte stegen

Ph wil de mogelijkheden tav verlichte stegen met de raad 

bespreken. Kijkt na de schouw op 15 november 2016 wat we 

er mee gaan doen en komt in het eerste kwartaal 2017 met 

meer duidelijkheid. 

De resultaten van de 2e wijkschouw zijn eind februari 2017 van de 

politie ontvangen. Deze info wordt gebruikt voor een voorstel voor 

wat betreft het "verlichte stegen" project. Er wordt met behulp van 

de gebiedsregisseur gekeken naar een integrale aanpak van het 

project met behulp van diverse partijen (02-03). 

Romeyn 2e kwartaal 2017

Cie. BZ, 31 

oktober 2016

2016-

10/39

Programmabegroting 

2017 - regiobeeld 2025 

Ph geeft aan met de commissie BZ van gedachten te willen 

wisselen over het regiobeeld 2025 Regio Alkmaar. 

In de cie. BZ op 16 mei 2017 kan van gedachten worden gewisseld 

over het regiobeeld 2025 van de Regio Alkmaar.

Romeyn 16 mei 2017

Cie. BZ, 31 

oktober 2016

2016-

10/37

Programmabegroting 

2017 - Verkeer

1. Ph wacht de cijfers van de verkeersongevallen over 2016 af 

en gaat daarna evalueren. 2. Kijkt of de presentatie van de 

ongevallen met letsel juist is.

1. De gegevens van de ongevallen zijn nog niet bekend. De Minister 

moet de gegevens vrijgeven en dit is voor 2016 nog niet gedaan. 2. 

De cijfers van de ongevallen kloppen. Het verschil zit in de manier 

van registreren. In het verleden werd door de politie de 

ongevallenregistratie bijgehouden middels een uitgebreide 

ongevalsrapportage. Di is toen door de Bond van Verzekeraars 

overgenomen omdat dit geen primaire taak is van de politie. Dit is 

later weer teruggedraaid omdat de registratiewijze niet voldoende 

bleek te zijn. Nu doet de politie en de Bond van Verzekeraars de 

registratie.

Opdam 2e kwartaal 2017



Raad, 4 juli 2016 

Kaderbrief

2016-

07/35

Samenspel In de commissie BZ wordt het onderwerp “Samenspel” 

geagendeerd voor een onderlinge gedachtenwisseling en een 

uitwisseling met het college c.q. ph.

Het was de bedoeling om op 25 april een raadsinformatieavond te 

houden over samenspel, participatie, deregulering en nieuwe 

democratie. In het fractievoorzittersoverleg op 27 februari 2017 is 

aangegeven hiervan af te zien. Er wordt nog onderzocht hoe nu 

invulling kan worden gegeven aan deze toezegging (02-03).

Romeyn 2e kwartaal 2017

cie. BZ, 21 juni 

2016

2016-

06/29

RUD NHN De ph vermeldt dat in 2017 onderzoek wordt gedaan naar 

outputfinanciering en het maken van een catalogus van 

producten van het RUD, incl. de kosten daarvan, zodat de 

levering van diensten aan de gemeente ook beter kan worden 

gecontroleerd.

Vanuit Heiloo ondersteunen we de gedachte van outputfinanciering 

en het maken van een catalogus van producten. Vooralsnog heeft 

het AB hier nog geen standpunt over ingenomen. 

Opdam zomer/najaar 2017

cie. BZ, 15 

september 2015

2015-9/08 Nota participatie Ph zegt toe de commissie te informeren of  de raad wordt 

betrokken in het kader van de nota over participatie.

Het was de bedoeling om op 25 april een raadsinformatieavond te 

houden over samenspel, participatie, deregulering en nieuwe 

democratie. In het fractievoorzittersoverleg op 27 februari 2017 is 

aangegeven hiervan af te zien. Er wordt nog onderzocht hoe nu 

invulling kan worden gegeven aan deze toezegging (02-03).

Romeyn 2e kwartaal 2017

cie. BZ, 19 mei 

2015

2015-5/02 RvO 1. Het voorstel zal opnieuw worden bekeken en via het 

fractievoorzittersoverleg weer aan de commissie worden 

aangeboden. 2. Ten aanzien van de verslaglegging zal de 

griffie eind 2015 een evaluatie uitvoeren.

1. De BUCH griffies zijn bezig met het harmoniseren van formats, 

verordeningen, RvO's. Het harmoniseren van de formats is 

afgerond. Nu staat op de planning het harmoniseren van 

verordeningen, regelingen, werkafspraken.

griffier 2e kwartaal 2017


